
 

ZAPISNIK 6. REDNE SEJE UO ŠOFF 2018–2020 

Kraj seje: Ljubljana (Rimljanka, Filozofska fakulteta UL) 

Datum seje: 16. april 2019 (16.15 – 18.28) 

Prisotni_e člani_ce UO ŠOFF: predsednica Zala Blazina, podpredsednica Sara Šifrar Kra-

jnik, poslanka Sara Ugrin, poslanka Sarah Tkalec, Jaka Šoster, Anja Zidar, Nejc Kralj, Neža 

Lukančič, Erazem Štancar, Beti Uršič, Blaž Šoba, Peter Černe, Domen Iljaš, Pika Kristan (14) 

Ostali_e prisotni_e: Aïcha Boughazi, Neža Zdolšek, prodekan študent Luka Kropivnik (3) 

Odsotni_e člani_ce UO ŠOFF, ki so svojo odsotnost opravičili: Timotej Pavlin, Timotej 

Klopčič, Matevž Mandl, Monika Marušič, Rebeka Kovačec (5) 

Dnevni red: 

1. Potrditev zapisnika 4. redne seje 

2. Rdeča nit  

3. Izlet v Gardaland  

4. Razno 

       Zala Blazina je prisotne pozdravila in predstavila dnevni red. Povedala je, da se je v zad-
njih tednih pojavilo nekaj stvari, o katerih se je treba nujno pogovoriti na seji. Povedala je še, 
da bo sledila še ena seja v naslednjem tednu, na kateri se bodo sprejemale finance.  
       Na dnevni red ni bilo pripomb, zato je sledilo glasovanje.   

SKLEP 1: UO ŠOFF se strinja z dnevnim redom 6. redne seje UO ŠOFF.  
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ZA: 15       PROTI: 0     VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

K točki 1. Potrditev zapisnika 4. redne seje.	
     Najprej je sledila potrditev zapisnika 4. redne seje. Zala je prisotne vprašala po komentar-
jih na zapisnik. Ker pripomb ni bilo, je sledilo glasovanje.    

SKLEP 2: UO ŠOFF potrjuje zapisnik 4. redne seje UO ŠOFF.  
ZA: 15      PROTI: 0    VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

K točki 2. Rdeča nit	
       
       Člani UO ŠOFF, ki so člani organizacijske ekipe pri projektu Rdeča nit, so seznanili pris-
otne s potekom organizacije in dogodki, ki so se v zadnjem času odvijali okrog projekta. Anja 
Zidar je povedala, da je bilo na prejšnji redni seji rečeno, da se bo pozvalo člane UO ŠOFF za 
pomoč pri organizaciji zaključnega dogodka, poziv za pomoč pa ni prišel. Anja je razložila, da 
je prišlo do spora v organizacijski ekipi, posledica tega pa sta manko komisije za prozo in 
prostora za končno prireditev ter izguba grafične podobe Rdeče niti. Na dan seje so zadeve 
urejene, tako da je Rdeča nit dobila novo grafično podobo, izbrani so novi člani za komisijo in 
urejen je nov prostor za zaključno prireditev, ki je prestavljena na 15. maj in bo v Centru za 
poezijo Tomaža Šalamuna. Še vedno velja, da se bo potrebovalo pomoč pri izvedbi končne 
prireditve, poziv za pomoč bo naknadno objavljen v FB skupini. Sarah Tkalec je opomnila 
člane, da je del dolžnosti članov UO ŠOFF, da sodelujejo pri organizaciji vsaj dveh fakultet-
nih projektov na leto. Prodekan študent Luka Kropivnik je pohvalil organizacijsko ekipo 
Rdeče niti za odgovorno ravnanje v zvezi s sporom in njegovim reševanjem. 
       Pod to točko se je razvila tudi debata glede socialnih omrežij ŠOFF in njihove predaje ob 
menjavi članov upravnega odbora.  

      
SKLEP 3: UO ŠOFF je seznanjen z dogajanjem glede Rdeče niti. 
ZA: 15       PROTI: 0    VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

- Po glasovanju za 3. sklep sta sejo zapustila Anja Zidar in Peter Černe 

K točki 3. Izlet v Gardaland.	
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       Sarah Tkalec in Sara Ugrin sta predstavili projekt Gardaland s Šoffko, ki bo organiziran v 
sodelovanju z Resorjem za obštudijske dejavnosti. Sarah se je opravičila za pozno obvestilo 
glede projekta, saj je bila večina članov UO ŠOFF o projektu seznanjena šele po tem, ko je bil 
obljavljen dogodek. Povedala je, da se je vodstvo strinjalo z izvedbo projekta, napaka pa je 
bila, da se članov upravnega odbora ni obvestilo prej. Sara je razložila, da sta bili poslanki o 
projektu, ki se sicer izvaja tudi na nekaterih drugih fakultetah, pozno obveščeni, bili pa sta 
pod pritiskom organizatorjev glede čim prejšnje potrditve sodelovanja in kdaj poslanki ob-
javita dogodek na FB. 
       Poslanki sta opisali projekt in razložili, kako je s financiranjem. Gre za manjši fakultetni 
projekt, ki ga ŠOFF financira v sodelovanju s ŠOU v Ljubljani, ki prav tako poskrbi za orga-
nizacijo, ŠOFF pa projekt samo delno sofinancira. Sodelovanje z resorjem je bilo ponujeno in 
lahko pomeni začetek sodelovanja z resorjem ter možnost za sofinanciranje drugih ŠOFF-
ovih projektov v prihodnosti.   
       Vzporedno z izletom v Gardaland pa poteka še en projekt, brezplačni Študentski zdrav 
zajtrk, ki se bo na Filozofski fakulteti izvedel dvakrat, najprej 24. aprila in nato še enkrat v 
maju. Sponzorji za Gardaland s ŠOU podarijo študentskim organizacijam, ki sodelujejo, ma-
terial v obliki kosmičev, namazov, jogurtov ipd., ki se razdeli študentom. Na dogodku se bo 
lahko promoviralo izlet v Gardaland, dobra priložnost pa je tudi za promocijo delovanja 
ŠOFF-a.  
       Poslanki sta ob tem poudarili, da ohranjata svoj opozicijski položaj v Študentskem zboru 
ŠOU v Ljubljani in da na sejah še vedno opozarjata na negospodarno razpolaganje z denarjem 
ŠOU v Ljubljani.  
       Pod to točko se je razvila debata o smiselnosti in vrednosti omenjenega projekta ter na 
splošno o projektih, ki jih izvajamo in sofinanciramo v okviru ŠOFF-a. Dogovor je povzet z 
naslednjima sklepoma.  

SKLEP 4: UO ŠOFF je seznanjen z informacijami o projektu Gardaland s Šoffko. 
ZA: 12       PROTI: 0    VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet.	

SKLEP 5: UO ŠOFF soglaša s projektom Gardaland s Šoffko, ki se bo financiral v ob-
segu 200 EUR. 
ZA: 8       PROTI: 1    VZDRŽANI: 2 
Sklep je bil sprejet.	

- Neža Lukančič je pred glasovanjem za 4. in 5. sklep zapustlila sejo. 	

K točki 4. Razno 
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       Pod to točko se je nadaljevala debata o izletu v Gardaland ter o obveščanju in komunici-
ranju tako znotraj UO ŠOFF kot z ostalimi akterji, da ne prihaja do sporov, napačnih informa-
cij ipd. Na kratko je bila komentirana tudi korespondenčna seja. 

Seja se je zaključila ob 18.28. 

Zapisnik napisala: 
Pika Kristan, tajnica 

Zapisnik potrjuje: 
Zala Blazina, predsednica Upravnega odbora Študentske organizacije Filozofske fakultete
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